
J e g y z ő k ö n y v

Készült:  Monorierdő  Községi  Önkormányzat   Képviselő-testületének  Egészségügyi  és 
Környezetvédelmi  Bizottsága   2008. február 19-én      15.00 órai kezdettel  a  Polgármesteri 
Hivatal tanácstermében megtartott üléséről.

Jelen  vannak:  Dr.  Pácziné  Félix  Anna  elnök,  Borbás  Elvira,  Dzsupin  Imréné,  Bánné  Veres 
Zsuzsanna tag.

Bejelentéssel távol:  Bíró László bizottsági tag.

Meghívottak:    Juhász Sándor polgármester
    Vad Mária alpolgármester
    Szalai Gábor SzKB elnök
    Dr. Práczki Péter PTB elnök 

Tanácskozási joggal: Vargáné Vass Éva jegyző 

Dr.  Pácziné  FéliX  Anna  elnök: Köszönti  a  megjelenteket,   a  bizottsági  ülést  15.00  órakor 
megnyitja. Megállapítja, hogy négy bizottsági tag megjelent, a bizottság határozatképes. 

A jegyzőkönyvvezetésére Kifutné Szerencsi Ildikót, hitelesítésre Dzsupin Imréné  bizottsági tagot 
kéri fel. 

Javasolja, hogy a meghívóban közölt napirendet és azok sorrendjét fogadják el. 

Az  Egészségügyi  és  Környezetvédelmi  Bizottság  a  jegyzőkönyv  vezető  és  a  hitelesítő 
személyére, valamint a napirendi pontokra tett javaslatot  4  igen szavazattal elfogadta.   

1. Szemétszedési programról és kisebbség által lakott terület bejárásának tervezéséről
Előadó: Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: Szeretné, ha a szemétszedés meg lenne szervezve az 
egész faluba.

Borbás Elvira tag: A szemétszedést  áprilisra szokták megszervezni, még nincs konkrét időpont. A 
pontos napot  a helyi újságban, hirdetmény útján teszik közzé és plakátokon hirdetik meg. Ebben az 
akcióban az iskolások is részt vesznek. A márciusban megjelenő újságban már konkrét időpont lesz. 
Az egész falu területére ki fog terjedni és az iskolásokon kívül az óvodások és a lakosság is be lesz 
vonva. A közmunkásoknak köszönhetően az idén sokkal kevesebb szemetet kell majd összeszedni, 
mivel  ők  nagy  területet  kitakarítottak.  Külön  szeretné  megköszönni  ennek  megszervezését  a 
Polgármester Úrnak, a hivatalnak és a közmunkásoknak. 

Dr. Pácziné Félix Anna:  Akkor már csak a pontos időpontot kell eldönteni,  amit az újságban is 
meg lehet már jelentetni.  A másik időpont amit meg kell határozni a kisebbség területének bejárása. 
Az elkövetkező időben szinte minden hétvége foglalt,  hiszen jön a  népszavazás,  március 15.-e, 
húsvét,  hogy  nehéz  szervezni  úgy,  hogy pénteki  napot  tudnának  kitűzni.  Gondolt  egy  péntek, 
szombatra. Javasolja a február 29-ét vagy a március 28-át. Ez mind a kettő péntek. 

Borbás Elvira bizottsági tag:   A javasolt időpont az jó, de konkrétan meg kell határozni, hogy 
milyen céllal járják be a területet, mert céltalanul fölösleges bejárni a területet. Tavaly is elmentek 
azzal a céllal, hogy szedjék össze a szemetét, de sajnos nem történt semmi.
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Juhász Sándor polgármester: 23 konténer szemetet szedtek össze. 

Szalai Gábor SzKB elnöke: A tavalyi szemétszedés az önkormányzatnak közel 300.000.- Ft-jába 
került, mert a konténereket el is kellett szállíttatni. Erre pénzügyi fedezetet kell biztosítani. Meg kell 
az önkormányzatnak oldani, hogy azon a területen is fizessék a szemétszállítási díjat, mert az nem 
állapot,  hogy ott  nem fizetnek.  Amennyiben nem hajlandóak fizetni,  mint  a  többi  lakó,  kéri  a 
jegyzőt, hogy nézzen utána, hogy jogi úton hogy lehet rendezni. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: Úgy emlékszik, hogy abban egyeztek meg, hogy kötnek 
velük szerződést. A szerződést a KÖVÁL-lal kell megkötni. 

Vargáné Vass Éva jegyző: Akkor az önkéntességet támogatták, ezért  nem történtek lépesek az 
ügyben. A kötelező közszolgáltatás mindenkire nézve kötelező. Le kell egyeztetni a KÖVÁL-lal, 
hogy  ezek  az  ingatlanok  be  vannak  e  kapcsolva  a  kötelező  közszolgáltatásba.  Amennyiben 
nincsenek, akkor határidőhagyással fel kell az ott lakókat szólítani, hogy ennek tegyenek eleget, 
kössenek a szolgáltatóval szerződést.  

Szalai Gábor SzKB elnök:  A belterületen úgy tudja mindenkinek fizetni kell. Arról volt szó, hogy 
vannak kukák, amit ki lehet osztani nekik ingyen csak a szállítási díjat fizessék. 

Juhász Sándor polgármester: Nem lehet ingyen kiosztani azt a 120 db  kukákat, amit a KÖVÁL-
tól fogunk kapni, hanem  havonta 50.- Ft bérleti díjat kell érte fizetni.

Dr.Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: Az idén amikor kimennek, megint meg fogják őket kérni, 
hogy kötelezettségüknek tegyenek eleget, mert ha nem drasztikusabb eszközöket kell alkalmazni. 
Kéri,  hogy egyezzenek meg a dátumban,  és  számít  az  összes  képviselő  jelenlétére.  Javasolja  a 
február 29-e 14.00 órát, gyülekezési helynek javasolja az önkormányzat épületét, onnan indulnának.

Dr. Pácziné Félix Anna  szavazásra bocsátja azt,  hogy a település  bejárásának időppontja 
2008. február 29-én 14.00 óra legyen, melyen vegyen részt az összes képviselő. 
A bizottság 4  igen szavazattal az alábbi határozatot hozza. 

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLET
      EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGÁNAK

3/2008.(02.19.) EKB
       határozata

 A település bejárásának időpontjáról

Monorierdő  Községi Önkormányzat  Képviselő-testület   Egészségügyi  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága  javasolja, hogy az önkormányzat képviselői a szemétszedési program elindítása előtt 
2008. február 29-én 14.00 órai kezdettel az önkormányzat épületétől indulva a települést járják be. 

Határidő: 2008. február 29.     
Felelős:     Dr. Pácziné Félix Anna 
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 Egyebek 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: Kérdezi a Polgármester Urat, hogy a MÁV-val sikerült-e 
fel venni a kapcsolatot a szeméttárolók és csikktartók kihelyezésével kapcsolatban. 

Juhász Sándor polgármester: Még nem lépett az ügyben, de a hivatal folyamatos levelezésben 
álla MÁV-val. 

Vargáné Vass Éva jegyző:   Több ügyben is levelezésben állnak a MÁV-val. A Polgármester Úr 
megkapta a jegyzőkönyvi kivonatot és telefonon biztosan fog egyeztetni az illetékesekkel . Nem 
könnyű velük tárgyalni. A vasútállomás épületét is szó nélkül bontották le annak ellenére, hogy 
megkaptuk a tervet, hogy az ingatlant felújítják.  Teljesen kiszámíthatatlanok. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke:  Az a kérése, hogy amennyiben a MÁV nem intézkedik, 
és a hivatal kénytelen a szemeteseket, csikktartókat megvásárolni, akkor két db-al többet vegyenek, 
mert a parkban már egy el is tűnt a másik pedig lyukas. Szeretné kérni, hogy a napközi előtt amit 
töltöttek fel a közmunkások gödröt, azt jobban töltsék be, mert baleset veszélyes. 

Juhász Sándor polgármester: Az a traktor amit az emberek használnak a saját  traktora, amire 
semmi költséget nem számol el, még az embert is ő fizeti, aki a traktort vezeti. Az önkormányzat 
oldja  meg  a  továbbiakban  a  problémákat.  Olyan  támadások  érik  egyes  emberek  részéről  az 
önkormányzatból, hogy úgy érzi nem érdemli meg az önkormányzat, hogy ilyen áldozatot hozzon. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke:  Kéri a Polgármester Urat, ha alkalom adódik rá, mondja 
el sérelmeit. Kéri, hogy a napközi előtt lévő gödröt töltsék fel.

Juhász Sándor polgármester: A parkkal  kapcsolatban kívánja  elmondani,  hogy március  28-ig 
kívánnak beadni egy pályázatot, mivel a parkra meg vannak a tervek. A pályázati kiírásban szerepel 
Monorierdő. A pályázaton elnyerhető  összeg kilenc milliótól kilencven millióig lehetséges. Arra 
gondolt, hogy a parkot 80 cm -es kerítéssel körbe kellene keríteni, így csak a gyalogátkelő helyek 
maradnának  meg  és  gépkocsival  nem  tudnának  behajtani.  Ha  11  vagy  12  milliót  nyerne  az 
Önkormányzat a tervet meg lehetne valósítani. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke:    Az a kérése, hogy a rendelőhöz helyezzenek ki egy 
megállni tilos táblát, mert mindenki a bejárathoz parkol még nagy teherautókkal is, így a rendelőben 
dolgozóknak, vagy a súlyos mozgáskorlátozottaknak nem marad hely. 

Többen megállították, hogy a körzeti megbízottnak Pozbai Tibornak van e fakiszedési engedélye, 
milyen alapon árulja a kiszedett fát, és van e számlaadási kötelezettsége. 

Juhász Sándor polgármester: Hallomásból tudja, feljelentés érkezett ellene és az APEH-tól voltak 
nála  ellenőrizni.  Tudomása  szerint  a  PEMÁK-tól  megkapta  a  Nyáregyházi  út  melletti  területet 
ritkításra, de biztos, hogy önkormányzati területen nem dolgozik. 

Vad Mária alpolgármester:  Őt is megkeresték többen. Felvette a kapcsolatot a Közút Kezelő Kht 
vezetőjével aki azt mondta, hogy a Pozbainak van engedélye cserjézésre, maximum 15 cm átmérőjű 
fákat vághat ki, ezzel szemben a Nyáregyházi úton a 10 nagy fából 7-et kitermelt.  Pontosan azzal 
keresték meg, hogy nem is cserjézést végez, hanem fakitermelést és azt 2.000.- Ft-ért árulja. Nála 
15 embernek van meg a neve, aki jelentkezett, hogy a Pozbaitól vette 2.000.- Ft-ért a fát. Mint 
önkormányzat fel kell venni a kapcsolatot a Közút Kezelővel, hogy azonnal vonják vissza az
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 engedélyét, mert lopja a fát. Megkérdezte és azt a felvilágosítást kapta, hogy ez a fa nem a Közút 
Kezelőé, hanem az államé, ők csak kezelik az útszélét, vagyis a Pozbai lopja a fát.  Ez ellen tenni 
kell valamit. Több százezer forintot keresett azon, hogy eladta a kitermelt fát. A nyáregyházi úton 
említett  7  db  fán  kívül  a  4-es  főútnál  is  két  nagy fa  ki  van  vágva,  végig  a  Huszák  tanyánál, 
belevágott az erdőbe, a magánterületbe folyamatosan végig. Lopja a fát. Ezért az önkormányzatot is 
vádolják, hogy engedi a tevékenységét. Felháborító, hogy rendőr létére lopja a köz fáját.  Lehet, 
hogy az elmondottak miatt fogja sérelem, vagy fenyegetés érni, de nem lehet tovább hagyni, hogy 
Monorierdő rendőre lopja a köz vagyonát. Ezt nem fogja annyiban hagyni, ha agyon is ütik vagy 
összetörik a kocsiját, mert ez divat. 

Juhász Sándor polgármester:  A cserjézéssel és a pudvás fák kivágásával egyet ért, de azzal nem, 
hogy az egészséges fákat is kivágja. 

Vad Mária alpolgármester: Itt ez történt. Kifognak jönni a Közút Kezelőtől és fel fogják mérni, 
hogy mi lett kivágva és jegyzőkönyvezik, és most leállítják a fakitermelést, mert amit végez nem 
cserjézés. Felháborító, hogy a kisnyugdíjasoknak árulja a fát, mint ahogy a telkéről kivágott 17 fát 
is eladta, miután nem volt fa a telket nem is takarítja

Juhász Sándor polgármester:. Fel fogja szólítani, hogy amit a Pozbai elvállalt végezze el.

Dr  Pácziné  Félix  Anna  bizottság  elnöke:   Úgy  tudja,  hogy  már  9  közmunkás  dolgozik  a 
hivatalnál. Arra gondolt, hogy kellene venni még egy fűkaszát és azokat a területeket, amiket a 
tulajdonosok nem gondoznak a parlagfűtől megtakarítanák.

Juhász Sándor polgármester: Közmunkások ilyen munkát nem végezhetnek, azt csak vállalkozó 
végezheti  és  számlát  kell  neki  adni  róla,  amit  továbbítanak  a  tulajdonosnak.  Természetesen  az 
önkormányzat területén elvégzik a parlagfű írtást.

Borbás Elvira tag:  Javasolja, hogy a település két végére tegyenek ki üdvözlő táblát „Üdvözöljük 
Monorierdőn „ felirattal. Régebben is volt már róla szó, de feledésbe merült. 

Szalai Gábor SzKB elnök:  Ezt nem kell külön terveztetni sem, két oszlop közé egy hajlított lapra 
fel  lehet  íratni,  az alján pedig virág ládát  kialakítani.  Az önkormányzatnak a faanyagot kellene 
biztosítani. 

Dr. Pácziné Félix Anna  szavazásra bocsátja azt, hogy a település két végére az önkormányzat 
üdvözlő táblát csináltasson. 
A bizottság 4  igen szavazattal az alábbi határozatot hozza. 

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLET
      EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGÁNAK

4/2008.(02.19.) EKB
       határozata

         Üdvözlő tábla készítéséről          

Monorierdő  Községi Önkormányzat  Képviselő-testület   Egészségügyi  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága  javasolja,  hogy az  önkormányzat  a  település  két  végére üdvözlő  táblát  készíttessen 
„Üdvözöljük Monorierdőn” felirattal, az alján egy virágtartóval, melyhez a faanyagot biztosítsa. 
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Határidő: 2008. áprilisi soros testületi ülés
Felelős:     Dr. Pácziné Félix Anna 

Szalai Gábor SzKB elnök: Szeretne visszatérni az előzőekben elhangzott témához, konkrétan a kis 
traktor használatához. Az a gép egész nap megy, fogyassza a gázolajat. Külön köszönetet mond 
azért, hogy a rengeteg szemetet a közmunkások összeszedték. Nagyon csúnya dolognak tartja, hogy 
egyes emberek 20 liter gázolajat keresnek, és feltételezik, hogy az a Polgármester Úr gépkocsijába 
lett véve, holott a Polgármester Úr a fizetéséről is lemondott, nincs szüksége a 20 liter gázolajra, 
nem érdemli  meg  a  vádaskodást.  Javasolja,  hogy a  hivatal  a  traktorral  kapcsolatos  kiadásokat 
fizesse ki, mert senki nem fizet zsebből, a jelen lévők sem. 

Borbás Elvira tag:  Ő nem lesz ott a pénzügyi bizottsági ülésen, de ezt ott kellene megtárgyalni, 
mert valóban egész nap megy a traktor és jó célt szolgál, és ami jár az jár. 

Juhász Sándor polgármester: Nem tart rá igényt, mert nem fog ki rajta 50 liter gázolaj, de a jó 
 szolgálatért köszönetet vár nem vádaskodást. 

Borbás Elvira bizottsági tag: Szeretné megkérdezi, hogy nem lehet e fogászati szűrést szervezni, 
mert évek óta nem volt. 

Vad Mária alpolgármester: Fel kellene szólítani levélben a fogorvosnőt Dr. Némedy Editet, hogy 
szervezze meg az iskolafogászatot, mert neki ez kötelessége, ennek az alapellátásban benne kell 
lennie.  

Dr. Pácziné Félix Anna  szavazásra bocsátja azt, hogy Dr. Némedy Edit fogorvost levélben 
keressék meg, és a márciusi ülésre legyen meghíva. Számoljon be az eddigi tevékenységéről, 
kiemelten az óvodai és iskola fogászatról, valamint bocsássa rendelkezésére a bizottságnak a 
2008. évi feladatellátási tervet. 
A bizottság 4  igen szavazattal az alábbi határozatot hozza. 

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLET
      EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGÁNAK

5/2008.(02.19.) EKB
       határozata

         Iskolafogászati ellátásról          

Monorierdő  Községi Önkormányzat  Képviselő-testület   Egészségügyi  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága  javasolja, Dr. Némedy Edit fogorvost levélben keressék meg, és a márciusi ülésre hívják 
meg. Számoljon be az eddigi tevékenységéről, kiemelten az óvodai és iskola fogászatról, valamint 
bocsássa rendelkezésére a bizottságnak a 2008. évi feladatellátási tervet. 

Határidő: Azonnal 
Felelős: Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke  

   Vargáné Vass Éva jegyző 
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Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: Kérdezi a bizottságot, hogy az egyebekben kívánnak e 
még  valamit  megtárgyalni.  Megállapítja,  hogy  több  kérdés  és  felvetés  nincs,  a  bizottság  több 
napirendi pontot nem tárgyal, az ülést 15.55 órakor bezárja.

K.m.f.

Dr. Pácziné Félix Anna     Dzsupin Imréné 
bizottság elnöke  jkv. hitelesítője

Kifutné Szerencsi Ildikó
    jegyzőkönyvvezető


